

កាលបរិច្ឆេទច្រកកម្រិត៖
ថ្ងៃទី 16 សីហា ឆ្នាំ 1996

ឯកភាពយល់ព្រមដោយ៖

កាលបរិច្ឆេទពិនិត្យកែសម្រួលឡើងវិញចុងក្រោយបង្អស់៖
ថ្ងៃទី ៩ ខែតុលា ឆ្នាំ 2022

—
Christine Rawnsley
អនុប្រធានសេវាកម្មហិរញ្ញវត្ថុអ្នកជំងឺ

—
Frank Byrne
អនុប្រធានហិរញ្ញវត្ថុ TMH/RIH

—
Laurie Miller
អនុប្រធានហិរញ្ញវត្ថុ LPG

គោលបំណងនៃគោលនយោបាយជំនួយហិរញ្ញវត្ថុរបស់ Lifespan៖

បេសកកម្មរបស់ Lifespan គឺដើម្បីផ្តល់ជូនសុខភាពប្រកបដោយការយកចិត្តទុកដាក់។ នៅក្នុងការធ្វើឲ្យជឿនលឿនទៅមុខនៃបេសកកម្មនេះ គោលនយោបាយជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ (FAP) របស់ Lifespan ផ្តល់ជូនដល់អ្នកជំងឺដែលមានសិទ្ធិទទួលបាននូវការថែទាំវេជ្ជសាស្ត្រដែលមានការបញ្ចុះតម្លៃមួយភាគ ឬទាំងស្រុង។ ការថែទាំដែលមានសិទ្ធិទទួលបានរួមមាន តែមិនកំណត់ត្រឹមតែការថែទាំដែលត្រូវបានកំណត់និយមន័យថាជាការសង្គ្រោះបន្ទាន់ និងសេវាកម្មថែទាំសុខភាពដែលមានលក្ខណៈចាំបាច់ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រដទៃទៀតដែលត្រូវបានផ្តល់ជូនដោយសម្ព័ន្ធសាខារបស់ Lifespan នោះឡើយ។ សម្ព័ន្ធសាខារបស់ Lifespan រួមមានមន្ទីរពេទ្យ Emma Pendleton Bradley Hospital ក្រុមហ៊ុនសាជីវកម្ម Lifespan Physician Group, Inc., មន្ទីរពេទ្យ Newport Hospital មន្ទីរពេទ្យ Rhode Island Hospital (រួមបញ្ចូលទាំងមន្ទីរពេទ្យកុមារ Hasbro) និងមន្ទីរពេទ្យ Miriam Hospital ដែលត្រូវបាននិយាយសំដៅជាមួយចាប់ពីពេលនេះតទៅថាជា Lifespan។ សេវាកម្មថែទាំសង្គ្រោះបន្ទាន់ត្រូវបានផ្តល់ជូនដល់អ្នកជំងឺទាំងអស់ដែលមានវត្តមានទៅកាន់ផ្នែកសង្គ្រោះបន្ទាន់របស់ Lifespan មិនថាអ្នកជំងឺមានសញ្ជាតិ មានស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍ ឬសមត្ថភាពក្នុងការបង់ប្រាក់យ៉ាងម៉េចនោះឡើយ។ ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុមិនមែនជាគ្រឿងជំនួយទទួលបានសេរីផ្ទាល់ខ្លួននោះទេ។ អ្នកជំងឺដែលស្វែងរកជំនួយហិរញ្ញវត្ថុត្រូវតែដាក់ពាក្យសុំជំនួយ ហើយត្រូវបានរំពឹងទុកថានឹងសហការជាមួយគោលនយោបាយ និងនីតិវិធីរបស់ Lifespan នៅក្នុងការទទួលបានជំនួយបែបនោះ។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំដែលមានសមត្ថភាពផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុក្នុងការទិញការធានារ៉ាប់រងសុខភាពនឹងត្រូវបានផ្តល់ជូននូវព័ត៌មានទាក់ទងនឹងជម្រើសធានារ៉ាប់រងដែលមាន ហើយត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឲ្យដាក់ពាក្យសុំ។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំដែលអាចនឹងមានសិទ្ធិទទួលបានកម្មវិធីថែទាំសុខភាពដែលឧបត្ថម្ភដោយរដ្ឋាភិបាល ដូចជាកម្មវិធី Medicaid នឹងត្រូវបានគេតម្រូវឲ្យដាក់ពាក្យសុំកម្មវិធីបែបនោះជាមធ្យោបាយនៃការបង់ថ្លៃវិក្កយបត្រមន្ទីរពេទ្យរបស់ពួកគេ។ ព័ត៌មានលម្អិតស្តីអំពីគោលនយោបាយ និងដំណើរការដាក់ពាក្យសុំត្រូវបានសង្ខេបនៅក្នុងទីនេះ។

សទ្ទានុក្រម

សម្រាប់គោលបំណងនៃ FAP និយមន័យដូចតទៅនេះនឹងយកមកអនុវត្ត៖

- "501(r)" មានន័យថាផ្នែក 501(r) នៃក្រមប្រាក់ចំណូលផ្ទៃក្នុង និងបទបញ្ញត្តិដែលត្រូវបានប្រកាសឱ្យប្រើប្រាស់នៅក្រោមក្រមនោះ។
- "ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលជាទូទៅត្រូវបានចេញវិក្កយបត្រគិតថ្លៃ" ឬ "AGB" មានន័យថា ទាក់ទងនឹងការថែទាំសង្គ្រោះបន្ទាន់ ឬការថែទាំដែលចាំបាច់ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រដទៃទៀត ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលតាមធម្មតាត្រូវបានគេចេញវិក្កយបត្រគិតថ្លៃចំពោះបុគ្គលដែលមានក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងរ៉ាប់រងទៅលើការថែទាំបែបនោះ។
- "សហគមន៍" មានន័យថា តំបន់សេវាកម្មសម្រាប់គ្រប់មន្ទីរពេទ្យ និងមន្ទីរព្យាបាល Lifespan ទាំងអស់ដែលស្ថិតនៅទូទាំងរដ្ឋ Rhode Island និងរដ្ឋ Massachusetts។
- "ក្រុមទាក់ទងនឹងធាតុវិនិច្ឆ័យ (DRGs) " ប្រព័ន្ធបង់ថ្លៃទូទាត់ដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅក្រោមកម្មវិធី Medicare ដែលនៅក្នុងនោះតម្លៃប្រតិបត្តិការនៃការចូលសម្រាកបែបពិគ្រោះជំងឺក្នុងនៃមន្ទីរពេទ្យថែទាំជំងឺស្រួចស្រាវត្រូវបានចាត់ប្រភេទឱ្យទៅជាក្រុមដែលមានលក្ខណៈតែមួយគ្នានៃការថែទាំ DRG នីមួយៗមានទម្ងន់នៃការបង់ថ្លៃទូទាត់ដែលត្រូវបានចាត់តាំងសម្រាប់វាដោយផ្អែកទៅលើធនធានមធ្យមភាគដែលត្រូវបានប្រើប្រាស់ ដើម្បីព្យាបាលអ្នកជំងឺនៃកម្មវិធី Medicare នៅក្នុង DRG នោះ។
- "ការថែទាំដែលត្រូវបានបញ្ចុះតម្លៃ" មានន័យថា ការបញ្ចុះតម្លៃមួយផ្នែកចេញពីចំនួនទឹកប្រាក់ដែលត្រូវបានដាក់ដោយអ្នកជំងឺដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់នៅក្រោម FAP។
- "ការថែទាំសង្គ្រោះបន្ទាន់" មានន័យថា ស្ថានភាពវេជ្ជសាស្ត្រដែលបង្ហាញចេញខ្លួនវាមកដោយធាតុសញ្ញាស្រួចស្រាវនៃភាពធ្ងន់ធ្ងរគ្រប់គ្រាន់ រហូតដល់ថ្នាក់ថាអវត្តមាននៃការយកចិត្តទុកដាក់វេជ្ជសាស្ត្រភ្លាមៗអាចនឹងត្រូវបានគេរំពឹងទុកយ៉ាងសមហេតុផលថានឹងនាំមកនូវការដាក់សុខភាពនៃបុគ្គលម្នាក់នោះនៅក្នុងមហន្តរាយធ្ងន់ធ្ងរ ការចុះថយចុះទ្រុឌទ្រោមចំពោះមុខងាររាងកាយ ឬវិបត្តិមុខងារធ្ងន់ធ្ងរនៃសរីរាង្គ ឬផ្នែករាងកាយណាមួយ ឬដាក់សុខភាពរបស់បុគ្គលម្នាក់នោះឱ្យស្ថិតនៅក្នុងមហន្តរាយធ្ងន់ធ្ងរ។
- "ការដាក់ពាក្យសុំគោលនយោបាយជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ ("FAP")" មានន័យថា ព័ត៌មាន និងឯកសារដែលអមមកជាមួយដែលអ្នកជំងឺដាក់បញ្ជូន ដើម្បីដាក់ពាក្យសុំជំនួយហិរញ្ញវត្ថុនៅក្រោម FAP របស់ Lifespan។ Lifespan អាចនឹងទទួលបានព័ត៌មានពីអ្នកជំងឺជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ ឬដោយផ្ទាល់មាត់ (ឬបន្ទាប់ពីការប្រជុំផ្ទាល់មាត់) ដើម្បីទំនាក់ទំនងទាំងពីរនេះ។
- "តារាងកម្រិតភាពក្រីក្ររបស់សហព័ន្ធ (FPL) " តារាងនៅក្នុងកម្មវិធី Lifechart របស់ Lifespan ដែលជួយនៅក្នុងការកំណត់ថាតើ អ្នកជំងឺមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុដែរឬទេ ដោយផ្អែកលើមធ្យមចំណូលហិរញ្ញវត្ថុរបស់ពួកគេ នៅពេលប្រៀបធៀបទៅនឹងគោលការណ៍ណែនាំភាពក្រីក្ររបស់សហព័ន្ធ។
- "ការគិតថ្លៃដុល" ចំនួនទឹកប្រាក់ដែលត្រូវបានរាយនាមនៅលើតារាងរាយការណ៍យោងការគិតថ្លៃនៃមន្ទីរស្ថាប័នមន្ទីរពេទ្យរបស់ Lifespan សម្រាប់សេវាកម្មដែលមានសិទ្ធិទទួលបាននៅក្រោម FAP។ របាយការណ៍វិក្កយបត្រគិតថ្លៃដែលត្រូវបានចេញដោយមន្ទីរពេទ្យ Lifespan សម្រាប់ការថែទាំដែលត្រូវបានធានារ៉ាប់រងនៅក្រោម FAP អាចនឹងថ្លៃរៀបរាប់នូវការគិតថ្លៃដុលសម្រាប់ការថែទាំបែបនោះ ហើយអនុវត្តប្រាក់ឧបត្ថម្ភ ការបញ្ចុះតម្លៃ ឬការកាត់យកតាមកិច្ចសន្យាទៅលើការគិតថ្លៃដុល ឱ្យតែថាទឹកប្រាក់ពិតប្រាកដដែលបុគ្គលម្នាក់នោះទទួលបានខុសត្រូវដោយផ្ទាល់ខ្លួនក្នុងការបង់ថ្លៃទូទាត់តិចជាងការគិតយកថ្លៃដុលសម្រាប់ករណីបែបនោះ។
- "ប្រាក់ចំណូល" រួមមានប្រាក់លម្អូល ប្រាក់ខែ ប្រាក់ចំណូលរកស៊ីដោយខ្លួនឯង ប្រាក់សំណងសម្រាប់ភាពអត់មានការងារធ្វើ ប្រាក់សំណងគ្រោះថ្នាក់ក្នុងការងារ ការបង់ថ្លៃទូទាត់មកពីរបបសន្តិសុខសង្គម ជំនួយសាធារណៈ អត្ថប្រយោជន៍អតីតយុទ្ធជន ជំនួយគាំពារកូន ប្រាក់អាហារកិច្ច ជំនួយផ្នែកអប់រំ អត្ថប្រយោជន៍របស់ជនរងគ្រោះរួចផុតពីគ្រោះថ្នាក់ ប្រាក់សោធននិវត្តន៍ ប្រាក់ចំណូលបានពីការចូលនិវត្តន៍ ការធានារ៉ាប់រងធម្មតា និងការបង់ថ្លៃទូទាត់ប្រាក់បំណាច់ប្រចាំឆ្នាំ ប្រាក់ចំណូលមកពីអចលនទ្រព្យ និងសង្គមធានាថ្លៃឈ្នួលផ្ទាល់ដែលបានទទួល ការប្រាក់/ប្រាក់ភាគលាភ និងប្រាក់ចំណូលមកពីប្រភពផ្សេងៗដទៃទៀត។
- "LifeChart " ប្រព័ន្ធឯកសារកំណត់ត្រាព័ត៌មានសុខភាពអឡិចត្រូនិចដែលមានលក្ខណៈផ្តុំបញ្ចូលគ្នារបស់ Lifespan។
- "ទ្រព្យសកម្មដែលអាចប្តូរជាប្រាក់ដោយងាយ" មានន័យថា ជាទ្រព្យសកម្មដែលអាចត្រូវបានបំប្លែងឱ្យទៅជាសាច់ប្រាក់នៅក្នុងរយៈពេលដ៏ខ្លី ដោយមានការបាត់បង់តម្លៃតិចតួច ឬគ្មានបាត់បង់តម្លៃ។ ឧទាហរណ៍រួមមាន៖ គណនីចរន្ត គណនីសន្សំ គោលនយោបាយធានារ៉ាប់រង (តម្លៃសាច់ប្រាក់) ភាគហ៊ុន គណនីបញ្ញើប្រាក់មានកាលកំណត់ គណនីមូលនិធិសង្គមធានា និង 401K's/IRA's (ត្រូវតែឈានដល់អាយុចូលនិវត្តន៍អប្បបរមា ដើម្បីត្រូវបានចាត់ទុកថាមានលក្ខណៈអាចប្តូរជាប្រាក់បានដោយងាយស្រួល)។
- "កម្មវិធីជំនួយវេជ្ជសាស្ត្រ" កម្មវិធីសហព័ន្ធ និងរដ្ឋរួមគ្នាដែលជួយជាមួយនឹងតម្លៃវេជ្ជសាស្ត្រសម្រាប់បុគ្គលដែលមានប្រាក់ចំណូល និងធនធានមានកម្រិត។

ក្រដាយម៉ា លំខ្លួនក្នុងការបង់ថ្លៃនៅក្នុងទម្រង់សហបង់ថ្លៃ សហ្វនឡាប័រ រងនិងថ្លៃបន្ទុកស្ទីម៉ង់) ប្រសិនបើអ្នកជំងឺគ្លីនិកទទួលបានអ្នកយោជន៍ឡើយ ពីស្តេវកម្មបង់ថ្លៃស្តេវកម្មរបស់កម្មវិធី Medicare។ ផ្អែកលើការគណនាពេន LPGA រួមក្នុងការប្តូរថ្លៃស្តេវកម្មស្របច្រើន 71% ទៅពេលវេជ្ជការគិច្ចឡើយ លើក្នុងទម្រង់ពេលវេជ្ជ ស្ទីម៉ង់ឡើយចាប់នៅថ្ងៃទី 30 ខែកញ្ញាឆ្នាំ2023 ទាក់ទងនឹងការបំពេញប្រតិបត្តិការដោយអ្នកផ្តល់សេវាឡើយ LPGA ទៅឡើយអ្នកជំងឺឡើយ ល្អនៃលក្ខណៈស្ថិត្តប្រគល់ស្របច្រើន FAP។ ការកែលម្អនៃ ការថែទាំបន្ទាន់របស់ Lifespan ប្តូរកំណត់ការឡើយបញ្ចុក តម្លៃ ដោយប្តូរថ្លៃចំនួន 50% កាលពីការគិតយកថ្លៃដុលក្នុង ថ្ងៃ ពន្ធដែលចាប់នៅថ្ងៃទី 30 កញ្ញាឡើយ

- **AGB របស់ឡើយ ១ ្រ Newport Hospital (NH)** - ចំនួនទឹកប្រាក់ឡើយ Medicare នឹងសង NH ស្របការថែទាំឡើយ ឡើយចេញវិក្កយប្រតិ គិច្ច (ឡើយទាំងចំនួនឡើយនិងឡើយសងដោយឡើយ Medicare និងចំនួនឡើយអ្នកទទួលបាន ឡើយអ្នកយោជន៍និងទទួលបានឡើយ ក្រដាយម៉ា លំខ្លួនក្នុងការបង់ថ្លៃនៅក្នុងទម្រង់សហបង់ថ្លៃ សហ្វនឡាប័រ រងនិងថ្លៃបន្ទុកស្ទីម៉ង់) ប្រសិនបើអ្នកជំងឺគ្លីនិកទទួលបានអ្នកយោជន៍របស់កម្មវិធី Medicare។ ផ្អែកលើការគណនាពេន NH រួមក្នុងការប្តូរថ្លៃស្តេវកម្មស្របច្រើន 81% ទៅពេលវេជ្ជការគិច្ចឡើយស្របការពិគ្រាត ងព្យាបាល និងការបញ្ចុក កម្មវិធីការពិគ្រាត ងក្នុងឡើយពេស្ទីទៅនឹងអ្នក DRG របស់ឡើយ Medicare នៅក្នុងអំឡុងឆ្នាំ ស្ទីម៉ង់ឡើយចាប់នៅថ្ងៃទី 30 ខែកញ្ញាឆ្នាំ2023 ស្របអ្នកជំងឺឡើយលក្ខណៈស្ថិត្តប្រគល់ស្របច្រើន FAP របស់ NH ឡើយ
- **AGB របស់ឡើយ ១ ្រ Rhode Island Hospital / ឡើយ ១ ្រ Hasbro (RIH)** - ចំនួនទឹកប្រាក់ឡើយ Medicare នឹងសង RIH ឡើយស្របការថែទាំឡើយ ឡើយចេញវិក្កយប្រតិគិច្ច (ឡើយទាំងចំនួនឡើយនិងឡើយសងដោយឡើយ Medicare និងចំនួនឡើយអ្នកទទួលបាន ឡើយអ្នកយោជន៍និងទទួលបានឡើយ ក្រដាយម៉ា លំខ្លួនក្នុងការបង់ថ្លៃនៅក្នុងទម្រង់សហបង់ថ្លៃ សហ្វនឡាប័រ រងនិងថ្លៃបន្ទុកស្ទីម៉ង់) ប្រសិនបើអ្នកជំងឺគ្លីនិកទទួលបានអ្នកយោជន៍របស់កម្មវិធី Medicare។ ផ្អែកលើការគណនាពេន RIH រួមក្នុងការប្តូរថ្លៃស្តេវកម្មស្របច្រើន 81% ទៅពេលវេជ្ជការគិច្ច ឡើយស្របការពិគ្រាត ងព្យាបាល និងការប្តូរថ្លៃស្តេវកម្មស្របការពិគ្រាត ងក្នុងឡើយពេស្ទីទៅនឹងអ្នក DRG របស់ឡើយ Medicare នៅក្នុងអំឡុងឆ្នាំ ស្ទីម៉ង់ឡើយ លើនិងចាប់នៅថ្ងៃទី 30 ខែកញ្ញាឆ្នាំ2023 ស្របអ្នកជំងឺឡើយលក្ខណៈស្ថិត្តប្រគល់ស្របច្រើន FAP របស់ RIH។
- **AGB របស់ឡើយ ១ ្រ Miriam Hospital (TMH)** - ចំនួនទឹកប្រាក់ឡើយ Medicare នឹងសង TMH ស្របការថែទាំឡើយឡើយចេញវិក្កយប្រតិ គិច្ច (ឡើយទាំងចំនួនឡើយនិងឡើយសងដោយឡើយ Medicare និងចំនួនឡើយអ្នកទទួលបាន ឡើយអ្នកយោជន៍និងទទួលបានឡើយ ក្រដាយម៉ា លំខ្លួនក្នុងការបង់ថ្លៃនៅក្នុងទម្រង់សហបង់ថ្លៃ សហ្វនឡាប័រ រងនិងថ្លៃបន្ទុកស្ទីម៉ង់) ប្រសិនបើអ្នកជំងឺគ្លីនិកទទួលបានអ្នកយោជន៍របស់កម្មវិធី Medicare។ ផ្អែកលើការគណនាពេន TMH រួមក្នុងការប្តូរថ្លៃស្តេវកម្មស្របច្រើន 80% ទៅពេលវេជ្ជការគិច្ចឡើយស្របការពិគ្រាត ងព្យាបាល និងការប្តូរថ្លៃស្តេវកម្មស្របការពិគ្រាត ងក្នុងឡើយពេស្ទីទៅនឹងអ្នក DRG របស់ឡើយ Medicare នៅក្នុងអំឡុងឆ្នាំ ស្ទីម៉ង់ឡើយចាប់នៅថ្ងៃទី 30 ខែកញ្ញាឆ្នាំ2023 ស្របអ្នកជំងឺឡើយលក្ខណៈស្ថិត្តប្រគល់ស្របច្រើន FAP របស់ TMH។

ការបញ្ចុះតម្លៃទាំងនេះអនុវត្តទៅលើអ្នកជំងឺដែលមិនត្រូវបានធានារ៉ាប់រងទាំងអស់ ឲ្យតែជាជំនួយហិរញ្ញវត្ថុមិនបានរ៉ាប់រងខ្ពស់សមត្ថភាពអ្នកជំងឺម្នាក់ៗក្នុងការ មានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់កម្មវិធី Medicaid របស់រដ្ឋ។

បន្ថែមពីនេះ អ្នកជំងឺដែលមានសិទ្ធិទទួលបានដែលប្រាក់ចំណូលគ្រួសាររបស់គេស្ថិតនៅក្នុងរង្វង់ 0% និង 200% នៃគោលការណ៍ណែនាំភាពក្រីក្រសហព័ន្ធ (FPG) ដូចដែលត្រូវបានកំណត់ដោយក្រសួងសុខាភិបាល និងសេវាកម្មមនុស្សរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក ទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុដែលត្រូវបានបញ្ចុះ តម្លៃពេញទាំងស្រុងនៅលើការថែទាំរបស់ពួកគេ។ គ្មានចំនួនទឹកប្រាក់នៃសេវាកម្មដែលត្រូវបានផ្តល់ជូនដោយ Lifespan អាចចេញវិក្កយប្រតិគិច្ចបានទៅ លើអ្នកជំងឺនៅក្នុងដំណើរសាច់រឿងនេះឡើយ។

អ្នកជំងឺដែលមានសិទ្ធិទទួលបានដែលប្រាក់ចំណូលគ្រួសាររបស់គេស្ថិតនៅក្នុងរង្វង់ 201%-300% នៃ FPG ទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុដែលត្រូវបាន បញ្ចុះតម្លៃមួយផ្នែកដែលលើសពីចំនួនទឹកប្រាក់ដែលត្រូវបានកំណត់ដោយ Lifespan ដោយប្រើប្រាស់វិធីសាស្ត្រប្រមើលមើលទៅអនាគត។ សូមមើលផ្នែក បន្ថែមទី 1 សម្រាប់អត្រាដែលមានភាពបត់បែនដែលរៀបរាប់លម្អិតអំពីការគណនាបញ្ចុះតម្លៃបន្ថែមទាំងនេះ និងចូលមើលគេហទំព័រ <https://aspe.hhs.gov/poverty-guidelines> សម្រាប់អត្រា FPG នាពេលបច្ចុប្បន្ន។ អ្នកជំងឺដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការបញ្ចុះតម្លៃ FAP តិចជាង 100% អាចនឹងត្រូវបានផ្តល់ជូននូវផែនការបង់ថ្លៃទូទាត់ – សូមមើល គោលនយោបាយបង់ថ្លៃទូទាត់របស់អ្នកជំងឺ Lifespan ។

កត្តាមួយផ្សេងទៀតដែលត្រូវបានពិចារណានៅពេលកំណត់ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ គឺទ្រព្យសកម្មដែលអាចប្តូរយកប្រាក់ដោយងាយដែលកាន់កាប់ជាកម្មសិទ្ធិដោយអ្នកជំងឺ។ ភាពជាម្ចាស់កម្មសិទ្ធិនៃទ្រព្យសកម្មដែលអាចប្តូរយកប្រាក់ដោយងាយមួយចំនួនអាចនឹងនាំឲ្យមានការបដិសេធជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ បើទោះបីជាអ្នកជំងឺមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់នៅក្រោមការកំណត់ FPG ដែលត្រូវបានបកស្រាយពិពណ៌នាពីមុននេះក៏ដោយ។ ប្រសិនបើអ្នកជំងឺម្នាក់បានបើកទម្លាយបង្ហាញនៅក្នុងពាក្យសុំ FAP របស់ពួកគេថាអ្នកជំងឺប្រាក់ចំណូលគ្រួសារ នោះផ្នែកសេវាកម្មហិរញ្ញវត្ថុអ្នកជំងឺរបស់ Lifespan នឹងត្រូវឲ្យមានព័ត៌មានដែលគាំទ្រថាតើត្រូវការប្រចាំថ្ងៃត្រូវបានបំពេញឆ្លើយតបដោយរបៀបណា។ Lifespan ត្រួតពិនិត្យមើលឡើងវិញនូវរាល់ពាក្យសុំដែលបំពេញរួចទាំងអស់ដែលត្រូវបានដាក់ជូន និងកំណត់ភាពមានសិទ្ធិទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុដោយស្របទៅនឹង FAP របស់ Lifespan។ ពាក្យសុំដែលមិនពេញលេញនឹងមិនត្រូវបានពិចារណាឡើយ។ យ៉ាងនេះក្តី អ្នកដាក់ពាក្យសុំដែលបានដាក់បញ្ជូនពាក្យសុំមិនពេញលេញនឹងត្រូវបានជម្រាបជូនដំណឹងអំពីស្ថានភាពនេះ ហើយត្រូវបានផ្តល់ឱកាសក្នុងការផ្តល់ឯកសារ/ព័ត៌មានដែលនៅមិនទាន់ដាច់ស្រេច ឬដែលចាត់ដែលចាំបាច់ ដើម្បីបញ្ចប់ដំណើរការដាក់ពាក្យសុំ។

ក្នុងហេតុការណ៍ដែលអ្នកជំងឺបដិសេធផែនការចេញពីមន្ទីរពេទ្យប្រកបដោយសុវត្ថិភាពផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ និងដ៏សមស្រប ហើយមិនបានឈានដល់កិច្ចព្រមព្រៀងគ្នានោះ Lifespan នឹងឲ្យអ្នកជំងឺទទួលខុសត្រូវផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុសម្រាប់ការសម្រាកស្នាក់នៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យជាបន្ត ហើយអ្នកជំងឺនឹងមិនមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការថែទាំសង្គ្រោះបន្ទាន់ ឬការថែទាំដែលចាំបាច់ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រដោយឥតគិតថ្លៃ ឬបញ្ជុះតម្លៃនៅក្រោម FAP នោះឡើយ។

3. សេវាកម្មដែលមានសិទ្ធិទទួលបាន៖ សេវាកម្មដែលមានសិទ្ធិទទួលបានរួមមានសេវាកម្មដែលត្រូវបានផ្តល់ជូន និងចេញវិក្កយបត្រគិតថ្លៃដោយ Lifespan រួមមានតែមិនកំណត់ត្រឹមតែការថែទាំសង្គ្រោះបន្ទាន់ និងការថែទាំដែលចាំបាច់ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រទៅដល់អ្នកជំងឺដែលមិនត្រូវបានគេធានារ៉ាប់រង ធានារ៉ាប់រងមិនគ្រប់គ្រាន់ មិនមានសិទ្ធិទទួលបានកម្មវិធីអត្ថប្រយោជន៍ការថែទាំសុខភាពរដ្ឋាភិបាលណាមួយ និងមិនអាចបង់ថ្លៃសេវាកម្មថែទាំសុខភាពរបស់ពួកគេបាន។ សូមកត់សម្គាល់ថា FAP អនុវត្តតែចំពោះសេវាកម្មដែលត្រូវបានចេញវិក្កយបត្រគិតថ្លៃដោយ Lifespan និងសម្ព័ន្ធសាខារបស់ Lifespan តែប៉ុណ្ណោះ។ សេវាកម្មដទៃទៀតដែលត្រូវបានចេញវិក្កយបត្រគិតថ្លៃដាច់ដោយឡែកដោយអ្នកផ្តល់សេវាកម្មដទៃទៀតដូចជាគ្រូពេទ្យ ឬមន្ទីរពិសោធន៍ដែលមិនជាប់ជាសម្ព័ន្ធសាខាជាមួយ Lifespan គឺមិនមានសិទ្ធិឡើយនៅក្រោម FAP។ សូមមើលផ្នែកបន្ថែមទី II សម្រាប់ការវាយនាមក្រុមអ្នកផ្តល់សេវាកម្មជាគ្រូពេទ្យដែលផ្តល់ជូនសេវាកម្មថែទាំសង្គ្រោះបន្ទាន់ ឬការថែទាំដែលចាំបាច់ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រនៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យ Lifespan និងដែលត្រូវបាន ឬមិនត្រូវបានធានារ៉ាប់រងនៅក្រោម FAP របស់ Lifespan។

4. សេវាកម្មដែលមិនមានសិទ្ធិទទួលបាន៖ សេវាកម្មខ្លះដែលត្រូវបានផ្តល់ជូនដោយ Lifespan មិនត្រូវបានធានារ៉ាប់រងនៅក្រោម FAP របស់ Lifespan ឡើយ។ PFAs/PCOs ត្រូវបានផ្តល់ជូននៅកន្លែងដែលជាសម្ព័ន្ធសាខានីមួយៗ ហើយមានដើម្បីផ្តល់ជូនការណែនាំបង្ហាញផ្លូវតាមដែលត្រូវការ ដើម្បីកំណត់ភាពមានសិទ្ធិទទួលបានសេវាកម្មមិនមែនសង្គ្រោះបន្ទាន់ ឬដែលចាំបាច់ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រដែលត្រូវបានធានារ៉ាប់រងនៅក្រោម FAP។ សេវាកម្មដែលមិនមានសិទ្ធិទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុរួមមាន ប៉ុន្តែមិនកំណត់ត្រឹមតែ៖

សម្ព័ន្ធសាខារបស់ Lifespan ទាំងអស់-

- ថ្លៃឈ្នួលគ្រូពេទ្យជាក់លាក់ខ្លះ រួមមាន៖ ការគិតថ្លៃសម្រាប់ការបកប្រែនៃការធ្វើតេស្ត/ការថតកាំរស្មីអ៊ិចមួយចំនួន និងសេវាកម្មដទៃទៀតទាំងអស់ដែលត្រូវបានផ្តល់ជូនដោយអ្នកផ្តល់សេវាកម្មដែលមិនមែនរបស់ Lifespan
- ការវះកាត់ ឬសេវាកម្មកែសម្ផស្ស រួមមានសេវាកម្មជំងឺសើស្បែកដែលសំខាន់ជាចម្បងគឺដើម្បីគោលបំណងធ្វើឲ្យប្រសើរឡើងដល់សភាពរូបរាងរបស់អ្នកជំងឺ
- សេវាកម្មដែលទាក់ទងនឹងការទទួលខុសត្រូវរបស់ភាគីទីបី ការការពារការធានារ៉ាប់រងផ្ទាល់ខ្លួន ឬករណីសំណងគ្រោះថ្នាក់ក្នុងការងារ។

សាជីវកម្ម Lifespan Physician Group, Inc.-

- ថ្នាក់បង្រៀនអប់រំអំពីជីវិតកុមារ
- ការកែកូនកញ្ចក់ពាក់ក្នុងភ្នែក
- ការសុំយកឈាមទង្វិចតមកវិញ
- ការព្យាបាលដោយការស្ម័គ្រចិត្ត
- ថ្នាក់បង្រៀនវេជ្ជសាស្ត្របែបផែនរស់នៅរួមមាន៖ លំហាត់ប្រាណដែលនាំឲ្យមានសុខភាពល្អ ការរៀបចំផែនការបែបផែនរស់នៅ ម៉ាស្សាហាត់យូហ្គា សេវាកម្មស្រ្តីសង្កេតលើការតាំងសតិ។ល។
- ផលិតផលថែទាំស្បែក
- ការពារពោះជំនួសគេ

មន្ទីរពេទ្យ Newport Hospital -

- កម្មវិធីរក្សាការស្តារនីតិសម្បទារបេះដូង គឺមានសិទ្ធិទទួលបានការកាត់បន្ថយថ្លៃឈ្នួលនៅពេលបំពេញបានគ្រប់តាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ/គោលការណ៍ណែនាំវេជ្ជសាស្ត្រដែលត្រូវបានបង្កើតឡើង

មន្ទីរពេទ្យ Rhode Island Hospital /មន្ទីរពេទ្យកុមារ Hasbro -

- កែវពាក់ជាប់នឹងគ្រាប់ភ្នែក

-ទម្រង់ការទន្តសាស្ត្រ រួមមាន

- ពុម្ពស្រោបការពារផ្ទៃពារសម្រាប់ការខាំសង្កៀតធ្មេញ សន្លឹកធ្មេញស្រោបពាសលើធ្មេញពិត ដែលផលិតដោយមន្ទីរពិសោធន៍ គ្រឿងធ្មេញសម្រាប់ភ្ជាប់ជួសបំពេញចន្លោះធ្មេញបាក់ដែលមិនអាចដោះចេញចូលបានចំនួន បួនឯកតា ឬច្រើនជាងនេះ ការដាំបង្គោលធ្មេញ ការធ្វើឲ្យធ្មេញស ការព្យាបាលពត់តម្រង់ធ្មេញការប៉ះធ្មេញផ្នែកខាងក្រោយ ដោយសារធាតុអន្យារថ្នាំពណ៌ដូចធ្មេញ។
- ឧបករណ៍ជំនួយការស្តាប់ កម្មវិធីព្យាបាលស្តារនីតិសម្បទាទាំងបង្អួចទៅលើកុមារ
- ស្វ័យបញ្ជូនណែនាំទៅកាន់ការស្តារនីតិសម្បទាក៏ឡា

ទម្រង់ការទន្តសាស្ត្រដូចតទៅនេះនឹងមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការចុះតម្លៃចំនួន 50% នៃចំនួនទឹកប្រាក់ដែលត្រូវបានចេញវិក្កយបត្រគិតថ្លៃតាម ធម្មតា៖

- ការថតកាំរស្មីអ៊ិចជាប់បណ្តាក់លើគ្រប់ធ្មេញទាំងអស់ពេញក្នុងមាត់សម្រាប់ការរៀបចំគម្រោងព្យាបាលដ៏ពេញលេញគ្រប់ជ្រុងជ្រោយ
- ធ្មេញសិប្បនិម្មិតពេញក្រាស់ទាំងក្រាស់លើ និងក្រាស់ក្រោម ធ្មេញសិប្បនិម្មិតមិនពេញក្រាស់ទាំងក្រាស់លើ និងក្រាស់ក្រោម

-ការកោសសម្អាតជុំវិញធ្មេញ និងការកោសសម្អាតជុំវិញឫសធ្មេញ

- ការដាំធ្មេញ ការវះកាត់រចនាសម្ព័ន្ធជុំវិញធ្មេញ
- បន្តបតុធ្មេញសិប្បនិម្មិតធ្វើពីលោហៈវិលាយបញ្ចូលគ្នាជាមួយពីរសឺឡែន និងការដាំបង្គោលចន្លង់គ្រឹះធ្មេញ ការព្យាបាលបង្ការជំងឺ (ការសម្អាត)
- ការស្តារឲ្យប្រសើរដូចដើមវិញ (ការប៉ះធ្មេញដោយទឹកអន្យារលោហៈ និងការប៉ះដោយទឹកអន្យារដ៏រសដូចសាច់ធ្មេញ)។ ការលើកលែង - ការបញ្ចុះតម្លៃ 100% ត្រូវបានអនុញ្ញាត ប្រសិនបើត្រូវបានណែនាំបញ្ជូនមកពីមន្ទីរព្យាបាលជំងឺមហារីក-ដុំសាច់ ផ្សំប្តូរសរីរាង្គ និង លលាដ៏ក្បាលមុខរបស់ Lifespan
- ការប៉ះបំពេញរន្ធចង្កូរបណ្តាលធ្មេញដែលខូច
- សេវាកម្មមជ្ឈមណ្ឌលទន្តសាស្ត្រ Samuels Sinclair

មន្ទីរពេទ្យ Miriam Hospital -

- សេវាកម្មរក្សាការស្តារនីតិសម្បទារបេះដូង និងការគ្រប់គ្រងទម្ងន់អាចនឹងត្រូវបានកំណត់ថា ជាសេវាកម្មវេជ្ជសាស្ត្រចាំបាច់ ប្រសិន បើលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ/គោលការណ៍ណែនាំវេជ្ជសាស្ត្រដែលបានបង្កើតឡើងត្រូវបានបំពេញបានគ្រប់ដោយឯកសារដែលតម្រូវឲ្យមានដែលដាក់ លាក់ចំពោះកម្មវិធី។

របៀបដាក់ពាក្យសុំជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ៖

5. ឯកសារដាក់ពាក្យសុំ FAP និង FAP របស់ Lifespan អាចរកបានដោយការមានវត្តមានផ្ទាល់នៅទីតាំងស្ថាប័នមន្ទីរ របស់មន្ទីរពេទ្យ Lifespan ដូចខាងក្រោម៖

- មន្ទីរពេទ្យ Rhode Island Hospital ការិយាល័យអ្នកកសិប្បកិច្ចការជំងឺ 593 Eddy Street, Providence, RI 02903
- មន្ទីរពេទ្យ Miriam Hospital ការិយាល័យអ្នកកសិប្បកិច្ចការជំងឺ 164 Summit Avenue, Providence, RI 02906
- មន្ទីរពេទ្យ Newport Hospital ការិយាល័យអ្នកកសិប្បកិច្ចការជំងឺ 11 Friendship Street, Newport, RI 02840
- មន្ទីរពេទ្យ Emma Pendleton Bradley Hospital ការិយាល័យទទួលបានឲ្យចូលមន្ទីរពេទ្យ 1011 Veterans Memorial Parkway, East Providence, RI 02915

FAP របស់ Lifespan ក៏អាចបានផងដែរដោយឥតគិតថ្លៃដោយការស្នើសុំតាមប្រៃសណីយ៍ដោយប្រើប្រាស់អាសយដ្ឋានមួយនៃអាសយដ្ឋានរបស់ស្ថាប័ន មន្ទីររបស់មន្ទីរពេទ្យដែលត្រូវបានរាយនាមខាងលើ។ អ្នកជំងឺអាចចូលទៅកាន់គេហទំព័រ <https://www.lifespan.org/financial-assistance> ដើម្បីទទួលបាន ព័ត៌មាន និងទម្រង់បែបបទដែលចាំបាច់ទាំងអស់។ សំណើសុំឯកសារឱ្យធ្វើតាមប្រៃសណីយ៍អាចត្រូវបានធ្វើឡើងដោយហៅទូរស័ព្ទទៅកាន់ការិយាល័យ ហិរញ្ញវត្ថុអ្នកជំងឺរបស់ Lifespan តាមរយៈលេខ (401) 444-6966។

ជំនួយក្នុងការបំពេញទម្រង់បែបបទពាក្យសុំអាចបានតាមរយៈ PFA/PFCs របស់ Lifespan។ អ្នកជំងឺ/ក្រុមគ្រួសារអ្នកជំងឺអាចនឹងកំណត់កាលវិភាគ ណាត់ជួប ឬដើរចូល ដើម្បីជួប PFA/PFC បាន។ អ្នកជំងឺអាចទទួលបានជំនួយផងដែរដោយហៅទូរស័ព្ទមកផ្នែកសេវាកម្មអតិថិជនរបស់សេវាកម្មហិរញ្ញវត្ថុ អ្នកជំងឺនៅពេលពួកគេបានទទួលវិក្កយបត្រសម្រាប់ការគិតថ្លៃដែលជាប់ចំណាយពីមុនមក។ នៅក្នុងការបំពេញពាក្យសុំ អ្នកជំងឺគ្រប់រូបទាំងអស់ត្រូវបានស្នើសុំ ឱ្យផ្តល់នូវព័ត៌មានឱ្យបានច្រើនតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។ យើងយល់ថា មិនមែនគ្រប់ចំណុចទាំងអស់ដែលត្រូវបានរាយនាមនៅក្នុងពាក្យសុំ FAP សុទ្ធ តែអនុវត្តត្រូវចំពោះគ្រប់អ្នកជំងឺទាំងអស់នោះឡើយ សូមផ្តល់គ្រប់ចំណុចទាំងអស់ដែលអនុវត្តត្រូវចំពោះស្ថានភាពនីមួយៗរបស់អ្នកទៅកាន់ PFA/PFC។ សូមមើលផ្នែកបន្ថែមទី III សម្រាប់ការរាយនាមនៃទីតាំងរបស់ Lifespan ទាំងអស់ដែល PFA និង PFCs អាចបាន។

សូមធ្វើតាមប្រៃសណីយ៍នូវពាក្យសុំដែលបំពេញ ឬយកវាមកជូនដោយផ្ទាល់ (ជាមួយនឹងរាល់គ្រប់ឯកសារ/ព័ត៌មានទាំងអស់ដែលត្រូវបានបញ្ជាក់នៅក្នុង សេចក្តីណែនាំរបស់ពាក្យសុំ) ទៅកាន់អាសយដ្ឋានរបស់មន្ទីរស្ថាប័នមន្ទីរពេទ្យ Lifespan ណាមួយដែលត្រូវបានរាយនាមខាងលើ។

ពលរដ្ឋនៅក្នុងរដ្ឋ Rhode Island - ពលរដ្ឋនៅក្នុងរដ្ឋ ដូចដែលត្រូវបានកំណត់និយមន័យដោយផ្នែក 1.30 នៃ *ច្បាប់ និងបទបញ្ញត្តិរដ្ឋ Rhode Island ទាក់ទងនឹងការបម្រុងមន្ទីរពេទ្យ (R23-I 7.14 HCA)* ត្រូវបានស្នើសុំឱ្យផ្តល់កស្តុតាងនៃការរស់នៅក្នុងរដ្ឋ។ ប្រសិនបើមិនមានអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមានបិទ រូបថតដែលចេញជូនដោយរដ្ឋាភិបាលទេ នោះកិច្ចព្រមព្រៀងជួលផ្ទះ វិក្កយបត្រសេវាកម្មសាធារណៈ ឬទូរស័ព្ទនាពេលថ្មីៗនេះ ឬឯកសារស្រដៀងគ្នាដែលមាន អាសយដ្ឋានរបស់រដ្ឋ Rhode Island អាចនឹងត្រូវបានដាក់បញ្ជូន។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំត្រូវបានស្នើសុំឱ្យផ្តល់នូវព័ត៌មានប្រាក់ចំណូលគ្រួសារ ឬ "កស្តុតាងនៃ ប្រាក់ចំណូល" តាមរយៈឯកសារដូចតទៅនេះឱ្យបានច្រើនតាមដែលអាចនឹងអនុវត្តបាន ឬតាមដែលមាន៖ ទម្រង់បែបបទ W-2 ទម្រង់បែបបទពន្ធប្រចាំឆ្នាំថ្មីៗ បំផុត (សហព័ន្ធ) ចុងកន្ទុយបង្កាន់ដៃប្រាក់ខែថ្មីៗបំផុត (យ៉ាងហោចណាស់ពី (2) ជាប់គ្នាបន្តបន្ទាប់) ច្បាប់ចម្លងនៃរបាយការណ៍គណនីសន្សំ និង/ឬគណនី ចរន្ត ច្បាប់ចម្លងនៃអត្តសញ្ញាណកម្មមានបិទរូបថតដែលចេញជូនដោយរដ្ឋាភិបាល និងឯកសារប្រាក់ចំណូលដទៃទៀតណាមួយដូចជាច្បាប់ចម្លងនៃមូល ហ្សានប័ត្រសម្រាប់អត្ថប្រយោជន៍អតីតយុទ្ធជន។ ក៏ត្រូវបានស្នើសុំផងដែរនោះគឺ លិខិតបដិសេធណាមួយដែលអាចនឹងត្រូវបានចេញដោយកម្មវិធីជំនួយ វេជ្ជសាស្ត្រ ឬកម្មវិធី Healthsource Rite Care។ ក្នុងនាមជាចំណែកមួយនៃដំណើរការរបស់ Lifespan អ្នកជំងឺអាចនឹងត្រូវបានគេសុំឱ្យដាក់ពាក្យសុំជំនួយ វេជ្ជសាស្ត្រ ប្រសិនបើពួកគេមានសិទ្ធិទទួលបាន ហើយមិនដែលបានធ្វើបែបនោះពីមុនមក។ សូមកត់សម្គាល់ថាការមិនមានសិទ្ធិទទួលបានអាចនឹងត្រូវបាន កំណត់ជាមុនដោយអ្នកស្នើសុំតាមការប្រើប្រាស់ហិរញ្ញវត្ថុអ្នកជំងឺ/អ្នកប្រឹក្សាយោបល់ហិរញ្ញវត្ថុអ្នកជំងឺ សម្រាប់អ្នកជំងឺអស់ទាំងឡាយណាដែលមិនបំពេញបានទៅតាម លក្ខខណ្ឌទាមទាររបស់ជំនួយវេជ្ជសាស្ត្រយ៉ាងច្បាស់ក្រឡែក។ (ការលើកលែង៖ នៅក្នុងស្ថានភាពដែលមិនមានប្រាក់ចំណូល លិខិតស្នើសុំប្រកាស មានចុះ ហត្ថលេខាមកពីអ្នកជំងឺ ឬជនដែលគាំទ្រអ្នកជំងឺអាចនឹងត្រូវបានគេទទួលយក)។

ពលរដ្ឋមិនរស់នៅក្នុងរដ្ឋ Rhode Island - អ្នកដាក់ពាក្យសុំត្រូវបានស្នើសុំឱ្យផ្តល់នូវព័ត៌មានប្រាក់ចំណូលគ្រួសារ ឬ "កស្តុតាងនៃប្រាក់ចំណូល" តាមរយៈ ឯកសារដូចតទៅនេះឱ្យបានច្រើនតាមដែលអាចអនុវត្តបាន ឬតាមដែលមាន៖ ទម្រង់បែបបទ W-2 ទម្រង់បែបបទពន្ធអាករប្រចាំឆ្នាំថ្មីៗបំផុត (សហព័ន្ធ) ចុងកន្ទុយបង្កាន់ដៃប្រាក់ខែថ្មីៗបំផុត (យ៉ាងហោចណាស់ពី (2) បន្តបន្ទាប់គ្នា) ច្បាប់ចម្លងរបាយការណ៍គណនីសន្សំ និង/ឬគណនីចរន្តណាមួយ ឬច្បាប់ចម្លងនៃការកំណត់អត្តសញ្ញាណមានបិទរូបថតចេញដោយរដ្ឋាភិបាល។ ប្រសិនបើអ្នកជំងឺមានលេខបេឡាសន្តិសុខសង្គម (SSN)/លេខសម្គាល់ អត្តសញ្ញាណពន្ធអាករ (TIN) ហើយអ្នកជំងឺមិនបានដាក់ជូនពន្ធអាករ យើងអាចនឹងស្នើសុំការអនុញ្ញាត ដើម្បីទទួលបាននូវរបាយការណ៍គណនី។ អ្នកជំងឺដែលគ្មានលេខបេឡាសន្តិសុខសង្គម (SSN) ឬលេខ TIN គួរផ្តល់នូវលិខិតមួយដែលពន្យល់ពីស្ថានភាពរស់នៅរបស់ពួកគេ និងលិខិតមកពីអ្នកដែល កំពុងឧបត្ថម្ភជ្រោមជ្រែងគេ រួមមានត្រីកតាងនៃលំនៅដ្ឋាន។ លិខិតបែបនោះគួរត្រូវបានចុះហត្ថលេខានៅក្រោមច្បាប់ទោសនៃការផ្តល់ព័ត៌មានមិនពិត។

ការលើកលែង - អ្នកជំងឺនៃរដ្ឋ Massachusetts ដែលត្រូវបានផ្ទេរទៅកាន់ផ្នែកសង្គ្រោះបន្ទាន់នៃមន្ទីរពេទ្យ RIH ឬ TMH ឬទៅកាន់ផ្នែកថែ ទាំដោយគិលានុប្បដ្ឋាករបំបាត់គ្រោះជំងឺក្នុងតាមរយៈមជ្ឈមណ្ឌលថែទាំវិសាលភាពដាក់ពាក្យសុំជំនួយហិរញ្ញវត្ថុសម្រាប់សេវាកម្មទាំងពីរបន្ថែម ពីលើការដានបន្តបែបពិគ្រោះជំងឺក្រៅដែលទាក់ទងទៅនឹងពាក្យសុំជំនួយ។ អ្នកជំងឺដែលអាចនឹងមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ កម្មវិធី MassHealth ត្រូវដាក់ពាក្យ ហើយប្រសិនបើពួកគេត្រូវបានគេបដិសេធ អាចដាក់ពាក្យសុំជំនួយហិរញ្ញវត្ថុបាន។

ជនជាតិបរទេសដែលមកធ្វើទស្សនកិច្ច- អ្នកដាក់ពាក្យសុំត្រូវបានស្នើសុំឲ្យផ្តល់នូវព័ត៌មានពីប្រាក់ចំណូលគ្រួសារ ឬ "ភស្តុតាងនៃប្រាក់ចំណូល" តាមរយៈឯកសារដូចតទៅនេះឲ្យបានច្រើនតាមដែលអាចអនុវត្តបាន ឬតាមដែលមាន៖ ច្បាប់ចម្លងនៃលិខិតឆ្លងដែន និងទិដ្ឋាការ (តាមដែលអាចនឹងអនុវត្តទៅបាន) និងលិខិតស្នើសុំប្រកាសដែលពន្យល់នូវប្រាក់ចំណូលពួកគេពីប្រទេសប្រកបដោយសេរីភាព និងលិខិតស្នើសុំប្រកាសដែលពន្យល់ពីការរៀបចំណាមួយសម្រាប់ការឧបត្ថម្ភគាំទ្រហិរញ្ញវត្ថុដែលពួកគេអាចនឹងមានក្នុងខណៈកំពុងស្នាក់នៅក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិក។ លិខិតបែបនោះ គួរតែត្រូវបានចុះហត្ថលេខាក្រោមច្បាប់ស្តីពីការពេលពាក្យមិនពិត។

អ្នកជំងឺដែលគ្មានផ្ទះសំបែង- អ្នកជំងឺគ្មានផ្ទះសំបែងដែលត្រូវបានផ្តល់ជូននូវការថែទាំនៅបន្ទប់សង្គ្រោះបន្ទាន់នឹងត្រូវតែបំពេញ និងចុះហត្ថលេខាលើពាក្យសុំជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ (FAP)។ ឯកសារមិនចាំបាច់នោះឡើយ នៅពេលដែលការថែទាំត្រូវបានផ្តល់ជូន។ ពាក្យសុំនេះមានសុពលភាពសម្រាប់ការជួបពិគ្រោះនៅផ្នែកសង្គ្រោះបន្ទាន់តែប៉ុណ្ណោះ។ ប្រសិនបើអ្នកជំងឺជាអ្នកគ្មានផ្ទះសំបែង នោះ PFA/PFC នឹងរក្សាការប្រកបនៃមូលនិធិពីកម្មវិធីសេសដែលអាចនឹងមានដោយផ្អែកលើមូលដ្ឋានអ្នកជំងឺម្នាក់ៗ។ ប្រសិនបើអ្នកជំងឺមិនមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់កម្មវិធីណាមួយទេ ពាក្យសុំជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ (FAP) នឹងត្រូវបានបំពេញហើយអ្វីដូចតទៅនេះនឹងត្រូវបានភ្ជាប់មកជាមួយ៖ ច្បាប់ចម្លងនៃអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមានបិទបិទបិទបិទ (អាចនឹងត្រូវបានចេញដោយរដ្ឋាភិបាល ឬអង្គការទីជម្រក) លិខិតមកពីទីជម្រកប្រសិនបើមាន លិខិតស្នើសុំប្រកាសពីអ្នកជំងឺដែលពន្យល់ពីរបៀបដែលគាត់ជ្រាមជ្រែងគាំពារខ្លួនឯងផ្ទាល់ របាយការណ៍ឥណទានប្រសិនបើមាន ច្បាប់ចម្លងនៃសំណុំបែបបទពន្ធអាករសហព័ន្ធដែលត្រូវបានបំពេញនាពេលថ្មីៗបំផុតរបស់ពួកគេ ប្រសិនបើមាន និងចុងក្រោយបង្កាន់ដៃប្រាក់ខែពីបន្តបន្ទាប់គ្នាថ្មីៗបំផុត ប្រសិនបើមាន។

6. ការកំណត់ពេលវេលា៖ រាល់គ្រប់ការដាក់ពាក្យសុំដែលបំពេញចប់សព្វគ្រប់ទាំងអស់ព្រមទាំងមួយនឹងឯកសារគាំទ្រនឹងត្រូវបានថតស្តុកចូលទៅក្នុងប្រព័ន្ធឯកសារកំណត់ត្រាសុខភាពអេឡិចត្រូនិក LifeChart របស់ Lifespan។ រាល់ពាក្យសុំដែលត្រូវបានអនុម័តយល់ព្រម ឬបដិសេធប្រានចោលទាំងអស់ត្រូវបានកត់ត្រាទុកជាឯកសារនៅក្នុង LifeChart។ ប្រសិនបើការដាក់ពាក្យសុំត្រូវបានឯកភាពយល់ព្រមសម្រាប់ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុពេញលេញ ដោយភាគបុគ្គលជំនួយហិរញ្ញវត្ថុទេ នោះតារាង FPL ត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព ដើម្បីឆ្លុះបញ្ចាំងឲ្យឃើញលទ្ធផលរបស់ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ (FAP) និងកាលបរិច្ឆេទចូលជាធរមានដែលត្រូវបានបន្ថែមសម្រាប់រយៈកាលធានារ៉ាប់រងដែលត្រូវបានឯកភាពយល់ព្រមរបស់ FAP។ PFAs PFCs និងសមាជិកបុគ្គលិករបស់សេវាកម្មហិរញ្ញវត្ថុអ្នកជំងឺ -សេវាកម្មអតិថិជនទទួលខុសត្រូវក្នុងការជម្រាបជូនដំណឹងដល់ភ្នាក់ងារប្រមូលប្រាក់ជាមុន និងភ្នាក់ងារប្រមូលប្រាក់របស់សេវាកម្មសាជីវកម្ម Lifespan ទាំងអស់ អំពីការឯកភាពយល់ព្រមរបស់ FAP ចំពោះការធានារ៉ាប់រងពេញលេញទាំងស្រុង ឬដោយភាគ។

ដែនកំណត់ពេលវេលាសម្រាប់ការឯកភាពយល់ព្រម៖ ពាក្យសុំដែលត្រូវបានឯកភាពយល់ព្រមមានសុពលភាពរយៈពេលដប់ពីរ (12) ខែដោយរាប់ទៅមុខចាប់ពីកាលបរិច្ឆេទនៃការដាក់ពាក្យ និងរយៈពេលប្រាំមួយ (6) ខែមុនកាលបរិច្ឆេទដែលត្រូវបានឯកភាពយល់ព្រម។ ការលើកលែង៖ ការដាក់ពាក្យសុំដែលមានសមតុល្យបន្ទាប់ពីកម្មវិធី Medicare និងកម្មវិធីជំនួយវេជ្ជសាស្ត្រ។ **ពលរដ្ឋមិនមែនស្ថិតនៅ Rhode Island**៖ **ការដាក់ពាក្យសុំមានសុពលភាពសម្រាប់ការទៅជួបពិគ្រោះនៅផ្នែកសង្គ្រោះបន្ទាន់ (ED) មួយដង ការទទួលបានឲ្យចូលនៅផ្នែកសង្គ្រោះបន្ទាន់ (ED) ចំនួនមួយដង។**

គោលការណ៍ណែនាំទ្រព្យសកម្ម៖ គណនីចរន្ត គណនីសន្សំ គោលនយោបាយធានារ៉ាប់រង (តម្លៃសាច់ប្រាក់) ភាគហ៊ុន CD និងគណនីសង្គមធានា នឹងត្រូវតែស្ថិតនៅក្នុងរង្វង់នៃគោលការណ៍ណែនាំប្រាក់សន្សំដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងសម្រាប់មន្ទីរពេទ្យសម្ព័ន្ធសាខា។ ប្រសិនបើគណនីសន្សំមានចំនួនលើសគោលការណ៍ណែនាំដែលបានបង្កើតឡើងនោះ អ្នកជំងឺត្រូវតែចំណាយការសន្សំឲ្យអស់រហូតដល់ចំនួននៃវិក្កយបត្ររបស់មន្ទីរពេទ្យសម្ព័ន្ធសាខារហូតទាល់តែការសន្សំរបស់ពួកគេស្ថិតនៅក្នុងរង្វង់នៃគោលការណ៍ណែនាំ។ សម្រាប់កុមារអាយុលើសពី 18 ឆ្នាំដែលត្រូវបានអះអាងថាជាកូនក្នុងបន្ទុកនៅលើពន្ធអាកររបស់ឪពុកម្តាយ/អាណាព្យាបាលពួកគេ នោះប្រាក់ចំណូលរបស់ឪពុកម្តាយ /អាណាព្យាបាលត្រូវបានបញ្ចូល ដើម្បីកំណត់ភាពមានសិទ្ធិទទួលបាន FAP។

- គ្មានព័ត៌មានហិរញ្ញវត្ថុអាចរកបានទេ។ អ្នកជំងឺត្រូវបានតម្រូវឲ្យផ្តល់ព័ត៌មានហិរញ្ញវត្ថុមូលដ្ឋាន (ឧ. ប្រាក់ចំណូល ប្រសិនបើមាន និងប្រភព) និងបញ្ជាក់ជាកសិណាចំពោះសុពលភាពរបស់វានៅពេលដែល (1) ស្ថានភាពហិរញ្ញវត្ថុរបស់គាត់មិនអាចផ្ទៀងផ្ទាត់បានដោយប្រើប្រាស់ប្រភពទិន្នន័យខាងក្រៅ (2) ព័ត៌មានហិរញ្ញវត្ថុដែលត្រូវបានស្នើសុំមិនមាន និង (3) គ្មានភស្តុតាងដទៃទៀតដែលអាចនឹងបង្ហាញពីភាពមានសិទ្ធិទទួលបាន។ ព័ត៌មានហិរញ្ញវត្ថុមូលដ្ឋាន និងការបញ្ជាក់ជាកសិណាត្រូវបានតម្រូវឲ្យមានពីអ្នកជំងឺពេលគាត់៖
 - គ្មានផ្ទះសំបែង ឬ
 - គ្មានប្រាក់ចំណូល មិនទទួលបានចុងក្រោយសន្លឹកបង្កាន់ដៃប្រាក់ខែផ្លូវការពីនិយោជករបស់គាត់ (មិនរាប់បញ្ចូលអស់ទាំងឡាយណាដែលរកស៊ីបរដោយខ្លួនឯង) ទទួលបានអំណោយជាប្រាក់ ឬមិនត្រូវបានតម្រូវទាមទារឲ្យដាក់ទម្រង់បែបបទរៀបរាប់ប្រាក់ចំណូល

ដើម្បីកំណត់ពន្ធរបស់រដ្ឋ ឬសហព័ន្ធនៅក្នុងឆ្នាំពន្ធអាករមុន ឬត្រូវបានរងប៉ះពាល់ដោយគ្រោះមហន្តរាយថ្នាក់ជាតិ ឬថ្នាក់ភូមិភាគដែល ត្រូវបានគេស្គាល់ច្បាស់សុសសាយ

អ្នកជំងឺដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ជាមុនស្រេច។

អ្នកជំងឺត្រូវបានស្ថានសន្តតថាបំពេញបានគ្រប់ទៅតាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យភាពមានសិទ្ធិទទួលបានកម្មវិធី ហើយមិនត្រូវបានតម្រូវទាមទារឲ្យផ្តល់ព័ត៌ មានផ្ទាល់ខ្លួន ហិរញ្ញវត្ថុ ឬព័ត៌មានដទៃទៀតដើម្បីផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពហិរញ្ញវត្ថុពេលគាត់

- មានសិទ្ធិទទួលបានកម្មវិធី Medicaid/Healthsource Rhode Island។ ភាពមានសិទ្ធិទទួលបាននៅក្រោម FAP នេះនឹងអាចអនុវត្ត បានជាលក្ខណៈប្រតិសកម្មប្រាំមួយខែពីកាលបរិច្ឆេទនៃភាពមានសិទ្ធិទទួលបាន ប្រសិនបើអ្នកជំងឺមិនគោរពតាមលក្ខខណ្ឌតម្រូវទាមទារ ឯកសារ FAP (Medicaid/Healthsource Rhode Island នឹងត្រូវបានចេញវិក្កយប័ត្រគិតថ្លៃសម្រាប់គណនីប្រតិសកម្មដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់ គ្រាន់ណាមួយ)។
- ត្រូវបានគេចុះឈ្មោះនៅក្នុងកម្មវិធីរ៉ាប់រងសុខភាពដែលត្រូវបានធ្វើតេស្តលើមធ្យោបាយរស់នៅដោយមិនពឹងជំនួយដែលគួរឲ្យជឿបាន (ឧ. កម្មវិធីឧបត្ថម្ភធនប្រាក់ចំណូលទាបរបស់ Medicare) ឬ

7. ការឯកភាពយល់ព្រម FAP ពិសេស ជាមួយឯកសារដែលមានកម្រិតកំណត់៖ ខាងក្រោមនេះគឺជាបញ្ជីនៃ សេណារីយ៉ូជាច្រើនដែលនៅក្នុងនោះការដាក់ ពាក្យសុំ FAP ដែលមានកាលៈទេសៈសម្រាប់សម្រាលបន្តបន្ថយមានសិទ្ធិទទួលបានការឯកភាពយល់ព្រម។ សេណារីយ៉ូផ្សេងទៀតដែលប្រមូលផ្តុំស្ថានភាព ការឯកភាពយល់ព្រមក៏អាចកើតមានផងដែរ។

- អ្នកជំងឺត្រូវបានឲ្យចូលមន្ទីរពេទ្យ ប៉ុន្តែមិនអាចផ្តល់ឯកសារបានដោយសារតែបញ្ហាសុខភាពរបស់ពួកគេ គឺថា៖ការប្រើប្រាស់សារធាតុញៀនធ្ងន់ធ្ងរ និងបញ្ហាផ្ទះសំបែងសម្រាប់បុគ្គលម្នាក់ៗ ដែលមិនទាក់ទងជាមួយទីជម្រកសម្រាប់អ្នកគ្មានផ្ទះសំបែង
- ពលរដ្ឋរដ្ឋ Massachusetts ដែលត្រូវបានទទួលឲ្យចូលមន្ទីរពេទ្យ ប៉ុន្តែបានស្លាប់មុនពេលពាក្យសុំកម្មវិធី MassHealth ត្រូវបានដាក់បញ្ជូន កម្មវិធី MassHealth មិនពិចារណាពាក្យសុំទាំងនេះឡើយ ហើយហេតុនេះ អ្នកជំងឺទាំងនេះនឹងស្ថិតនៅក្រោមរង្វង់សមត្ថកិច្ចនៃ FAP នេះ។
- អ្នកជំងឺជាពលរដ្ឋនៅរដ្ឋ Rhode Island ស្លាប់ ហើយក្រុមគ្រួសារអ្នកជំងឺមិនដាក់ពាក្យសុំកម្មវិធី Medicaid របស់រដ្ឋ Rhode Island ឡើយ
- អ្នកជំងឺត្រូវបានឲ្យចូលមន្ទីរពេទ្យក្នុងលក្ខណៈជាអ្នកបង់ថ្លៃដោយខ្លួនឯង តែបន្តក្រោយមកទៀតត្រូវបានយកទៅដាក់នៅក្រោមអាណាព្យាបាល ភាពរបស់រដ្ឋក្នុងអំឡុងពេលនៃការទទួលបានឲ្យចូលរបស់ពួកគេ។ នៅក្នុងស្ថានភាពនេះ ស្ថាប័នកែប្រែមនុស្សពេញវ័យ (ACI) រដ្ឋ Rhode Island នឹងបង់ថ្លៃជូនចាប់ពីកាលបរិច្ឆេទនៃការស្ថិតនៅក្រោមអាណាព្យាបាលភាព និងតទៅមុខ។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ តម្លៃដែលគិតយកដែលជាប់ រហូតដល់ប្រាំមួយខែមុនកាលបរិច្ឆេទនៃការដាក់ឲ្យនៅក្រោមអាណាព្យាបាលភាពត្រូវបានរ៉ាប់រងនៅក្រោម FAP។

8. ចំណុចផ្សេងៗ៖

- អ្នកជំងឺមានធានារ៉ាប់រង – អ្នកជំងឺនៃកម្មវិធី Medicare រួមមានទាំងការលះបង់សិទ្ធិផលិតផលមនុស្សចាស់នៃចំនួនចូលរួមចែករំលែកបង់ថ្លៃ សម្រាប់អ្នកទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍កម្មវិធី Medicare ដែលមានការខ្វះខាតផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ៖

ការបញ្ចុះតម្លៃដែលត្រូវបានផ្តល់ជូនដល់អ្នកទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍កម្មវិធី Medicare ជាទូទៅស្ថិតនៅក្នុងទម្រង់នៃការលះបង់ចោលទាំងអស់ ឬ មួយផ្នែកនូវថ្លៃសហចំណាយ ឬថ្លៃចំណាយជាបន្តបន្ទាប់សម្រាប់សិទ្ធិផលិតផលមនុស្សចាស់នៃកម្មវិធី Medicare គឺថា ចំណែកនៃវិក្កយបត្រដែលអ្នកទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ ជំពាក់។ ក្នុងខណៈដែលជាទូទៅហាមឃាត់ការលះបង់ចោលការចូលរួមចំណែកបង់ថ្លៃដែលធ្វើឡើងជាប្រចាំធម្មតាទៅលើការចេញវិក្កយប័ត្រគិត ថ្លៃរបស់ "ក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រង" បែបនោះ និងអ្វីៗដូចគ្នាបែបនោះក៏ដោយ ក៏សភាពបានទទួលស្គាល់ថាអ្នកទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍មួយចំនួន ប្រហែលនឹងមិនអាចមានលទ្ធភាពចំណាយលើការធានារ៉ាប់រងដោយគ្មានកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងដូចជាចែករំលែកការចំណាយទាំងនេះបានឡើយ។

**គោលនយោបាយជំនួយហិរញ្ញវត្ថុរបស់ Lifespan
បញ្ជីរាយនាមនៃអ្នកផ្តល់សេវាកម្មដែលត្រូវបានរ៉ាប់រង/មិនត្រូវបានរ៉ាប់រង**

បទបញ្ញត្តិគណនា ផ្នែក 1.504(r)-4(b)(1)(iii)(F) និយាយបញ្ជាក់អ្នកផ្តល់សេវាកម្មមួយណាដែលការងាររបស់គេទាំងស្រុង បន្ទាន់ និងការថែទាំដែលចាំបាច់ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រដែលត្រូវបានផ្តល់ជូននៅក្នុងស្ថាប័នមន្ទីរពេទ្យត្រូវបានរ៉ាប់រងដោយ គោលនយោបាយជំនួយហិរញ្ញវត្ថុរបស់ Lifespan។

សូមចុចលើតំណភ្ជាប់ខាងក្រោមដែលភ្ជាប់ជាមួយក្រុមគ្រូពេទ្យដែលផ្តល់ការថែទាំសង្គ្រោះបន្ទាន់ ឬការថែទាំដែលចាំបាច់ ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រនៅមន្ទីរពេទ្យ Lifespan ដើម្បីរកឃើញពេញលេញនៃអ្នកផ្តល់សេវាកម្មវេជ្ជសាស្ត្រដែលត្រូវបានជួលឱ្យធ្វើការ នៅក្នុងការប្រកបរបរវិជ្ជាជីវៈវេជ្ជសាស្ត្រនោះ។ ការរាយនាមជាបញ្ជីត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពរៀងរាល់ត្រីមាស។ ប្រសិនបើអ្នកផ្តល់ សេវាកម្មវេជ្ជសាស្ត្រមិនត្រូវបានរាយនាមជាបញ្ជី ឬត្រូវការព័ត៌មានបន្ថែមទៅទៀត សូមទាក់ទងសេវាកម្មហិរញ្ញវត្ថុអ្នកជំងឺ របស់ Lifespan តាមលេខ (401)444-6966។

បញ្ជីនេះក៏អាចរកបានផងដែរនៅការិយាល័យអ្នកសុំ មតិគាំទ្រអ្នកជំងឺនៅមន្ទីរពេទ្យ Lifespan នីមួយៗ នៅក្នុងបន្ទប់សង្គ្រោះ បន្ទាន់ នៅតំបន់ទទួលបានពេទ្យ ឬពីបុគ្គលិកជំនួយហិរញ្ញវត្ថុអ្នកជំងឺរបស់ Lifespan។

អ្នកផ្តល់សេវាកម្មវេជ្ជសាស្ត្រដែលត្រូវបានរ៉ាប់រងនៅក្រោមគោលនយោបាយជំនួយហិរញ្ញវត្ថុរបស់ Lifespan

- មន្ទីរពេទ្យ Emma Pendleton Bradley Hospital - <https://www.bradleyhospital.org>
- សាជីវកម្ម Lifespan Physician Group, Inc. - <https://www.lifespan.org/centers-services/lifespan-physician-group>
- មន្ទីរពេទ្យ Newport - <https://www.newporthospital.org>
- មន្ទីរពេទ្យ Rhode Island - <https://www.rhodeislandhospital.org>
- ផ្នែករូបភាពវេជ្ជសាស្ត្រ Rhode Island - <http://www.rimirad.com>
- មន្ទីរពេទ្យ The Miriam - <https://www.miriamhospital.org>
- University Emergency Medicine Foundation Inc.- <https://brownem.org>
- University Orthopedics, Inc. - <http://universityorthopedics.com>
- Gateway Healthcare, Inc. - <https://www.gatewayhealth.org>

អ្នកផ្តល់សេវាកម្មវេជ្ជសាស្ត្រដែលមិនត្រូវបានរ៉ាប់រងនៅក្រោមគោលនយោបាយជំនួយហិរញ្ញវត្ថុរបស់ Lifespan

- Brown Dermatology- <http://brownderm.org>
- Brown Medicine- <http://www.umfmed.org/3/>
- Brown Urology- <http://www.urologyri.com>
- Brown Neurology- <https://theneurologyfoundation.org>
- University Cardiovascular Surgical Associates, Inc.- <https://www.lifespan.org/find-a-doctor#q=card&specialties=Cardiothoracic+Surgery>
- University Orthopedics, Inc.- (Adult patients only)- <http://universityorthopedics.com>
- University Otolaryngology- <http://univoto.net>
- University Surgical Associates Inc.- <http://usasurg.org>

សូមសន្ទនាពីជំនួយផ្ទៃក្នុង គួរពិចារណាឬបុគ្គលិកក្នុងយោគយុគទាក់ទងនឹងវិញ្ញាណករ។